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Michał Antosiewicz
Radny Rady Miejskiej
w Bariinku

W odpowiedzi na Pana wniosek zgłoszony na XLI sesji Rady Miejskiej w Barlinku w
dniu 24 czerwca 2021 roku w sprawie przejścia dla pieszych na ulicy 11 Listopada
informuję, że zgodnie z Rozporządzeniem Ministi-a Transportu i Gospodarki Morskiej z dnia
2 marca 1999 roku w sprawie warunków technicznych, jakim powinny odpowiadać drogi i
ich usytuowanie, przejścia dla pieszych wyznacza się między ciągami pieszymi
(chodnikami).

W miejscu zaproponowanym przez Pana brak jest chodników. Po obu stronach jezdni
zlokalizowane są miejsca parkingowe. Z opinii jakie otrzymaliśmy ze Spółdzielni
Mieszkaniowej „DOM" oraz „Piast" wynika jednoznacznie, że nie ma konieczności budowy
przejścia dla pieszych.

Jednocześnie informuję, że będzie analizowane zamontowanie jeszcze jednego
dodatkowego progu zwalniającego.

Otrzymują:
l. Adresat
2. Biuro Rady Miejskiej w/m. (wniosek: RO.III.0003.5.82.2021).
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